
EDITORIAL

R. V. Peavy / Editor / *University of Victoria*

This issue concludes our first full year of publication as the *Canadian Journal of Counselling*. We have achieved our goal of indexing in Psychological Abstracts. We have also increased the number of Consulting Editors to eleven with the addition of Louise St-Onge, Université du Québec à Trois-Rivières. I wish to thank all members of the Editorial group for their assistance in reviewing manuscripts and for giving me advice on matters pertaining to the *Canadian Journal of Counselling*.

This issue contains a major article by Frank Van Hesteren, "Counselling Research in a Different Key: The Promise of a Human Science Perspective" followed by rejoinders from Don Knowles and Richard Young. We invite written comments from readers on the dialogue initiated by these papers and on the procedure of publishing major papers together with rejoinders as well.

EDITORIAL

R. V. Peavy / Rédacteur en chef / *Université de Victoria*

Le présent numéro marque la conclusion de notre première année de publication en tant que la *Revue canadienne de counseling*. Nous avons maintenant un index de résumés psychologiques, comme nous nous l'étions proposé. Nous avons également accru l'effectif de nos conseillers à la rédaction qui est maintenant de onze au total, avec l'addition de Louise St-Onge, de l'Université du Québec à Trois-Rivières. Tous mes remerciements aux membres de l'équipe de rédaction pour leur aide à la révision des manuscrits, et pour leurs conseils judicieux.

Ce numéro contient un grant article de Frank Van Hesteren sur la perspective de la science humaine, intitulé "Counselling Research in a Different Key: The Promise of a Human Science Perspective", et suivi de remarques par Don Knowles et Richard Young. Nous invitons nos lecteurs à nous faire part de leur opinion, par écrit, sur les dialogues abordés dans ces articles, ainsi que sur ce format qui consiste à publier articles et remarques ensemble.